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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na XXXVIII sesji Rady Miejskiej w dniu 8 października 2020 r. 

w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Mirosław Biedroń 

w imieniu mieszkańców zaproponował, aby na ulicy Fabrycznej wprowadzone zostało 

ograniczenie prędkości, ponieważ często przejeżdżają po niej samochody ciężarowe, 

co wpływa na pogorszenie jej stanu technicznego. 

Ponadto poprosił o rozważenie możliwości przywrócenia kursowania linii autobusowej 

numer 24, ponieważ mieszkańcy Osiedla Zbylitowska Góra zgłaszają problemy 

z dotarciem do centrum Miasta. Zaapelował również o montaż stacji rowerów miejskich 

na wskazanym osiedlu. 

 


